
 

Referat fra styremøte 17. Februar 2022 

På Zoom kl.19.30 

 

Tilstede:  

Gudrun Hage Høvren, Vigdis Amlien-Kristiansen, Anne Berit Svartaas, Åse Bårdseng, 

Borgny Sletten, Anne Grete Moen. 

 

Sak 8/22  

Saksliste og referat fra forrige møte ble godkjent uten kommentarer. 

 

Sak 9/22 Årets positivpris 

Vi gikk gjennom innkomne forslag til positivitetsprisen og ble enige om hvem som skal få 

den.  Prisen blir utdelt på årsmøte. 

 

Sak 10/22 Kjøreplan og program 

Kjøreplan og program for årsmøte ble satt opp og oppgaver ble fordelt. Borgny renskriver. 

Borgny og Gudrun ordner de siste detaljene og Gudrun sender ut til alle årsmøtedeltagerne. 

Ligger som vedlegg til referatet. 

 

 

Sak 11/22 Regnskap 

Vi  gikk gjennom regnskapet. 

I år har vi et regnskap i underskudd. 

Dette har flere grunner. 

Ferre medlemmer, lokale regionsamlinger, tilskudd til lagene som sende medlemmer på 

inspirasjonsseminar. 

 

Sak 12/22 Arbeidsplan 2022-23 

Vi gikk gjennom arbeidsplan for 2022 - 2023. 

Gjorde noen små endringer angående vårt engasjement i å framsnakke bruk av bygg. 

Borgny redigerer arbeidsplan. 

 

Sak 13/22 Årets lokallag 

Vi bestemte hvem som skal få årets lokallagspris. 

Dette blir offentliggjort på årsmøte. 

 

Sak 14/22 Eventuelt 

Anne Berit skal møte på Oppland Bygdeungdomslags årsmøte. Hun tar med seg en hilsen 

fra Vigdis. 

 

Ref. Anne Grete  


